
Referat fra bestyrelsesmøde i Hadsten Tennisklub 

Mandag den 13. februar 2023 kl. 19.00.  
Hos Henriette, Egeparken 9, Hadsten 
 
Deltagere: Leif, Kaj, Bent, Henriette, Pia og Inge. To repræsentanter fra DGI deltog under 
pkt. 1. 
 

Dagsordenen 

1. Præsentation af projektforløb med DGI 
Mik Hulgaard, konsulent ved DGI-Østjylland med ansvar for tennis, præsenterer 
projektet, der blev indsendt til Favrskov kommunes Start og Udviklingspulje 30.01.23.  
Formand for DGI-Østjylland tennis Michael Elgaard deltager som ”lytter”. 
Spørgsmål og drøftelse. 
 
Referat 
Mik præsenterede delelementerne i projektansøgningen. Bestyrelsen bakkede meget 
positivt op om og roste projektet, der blandt rummer skoleforløb og forskellige 
udviklingsforløb for såvel frivillige trænere som bestyrelsen. Umiddelbart koster 
projektet klubben 4.600 kr. Hvis det ikke lykkes at opnå midler fra Start og 
Udviklingspuljen vil DGI søge at aktivere interne fonde. Men klubben kan selv blive nødt 
til at medfinansiere op til 14.000 kr. yderligere hvis hele programmet skal gennemføres.  
Bestyrelsen var enig i, at der arbejdes videre med projektet og en løbende afklaring af 
økonomien.  
 
Michael Elgaard gav afslutningsvis en orientering om aktiviteter, som kan styrke 
deltagelse i blandt andet generalforsamling og samtidig vende denne fra at være noget 
kedeligt til også at være sjovt at deltage i. Michael havde erfaringerne fra Risskov 
Tennisklub, hvor man blandt andet har suppleret generalforsamlingen med vinsmagning 
m.m. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Evt. nye punkter der måtte være kommet op siden indkaldelsen 
 
Referat  
Dagsordenen blev godkendt. 
 

3. Udpegning af referent 
Inge skriver referat. 
 

4. Opfølgning på referat fra sidste møde 
Referatet blev godkendt. 
 

5. Årshjul 2023 



Årshjulet ligger nu til grund for de klubplanlagte trænings-, spil og eventaktiviteter 
(subject to change).  
 
Referat 
Leif gav som formand en orientering om aktiviteterne i årshjulet. Der var en drøftelse af 
arrangementerne forår, herunder den 26.5., hvor vinsmagning – efter idé fra Risskov 
Tennisklub - kan være en mulig aktivitet. 
 
Generalforsamlingen i år afvikles som vanligt – altså uden ekstraordinære tiltag a la 
Risskov, se også pkt. 8.  
  

6. Godkendelse af budget for 2023 (Kaj + Leif).  
Der er lavet et budget for 2023, der reflekterer nødvendige opgaver til drift og træning 
mv vi nogenlunde kender omkostningerne på, samt de forventninger/håb vi har til 
indtægterne. Budgettet resulterer i et underskud på ca. 40.000 kr., ca. det samme som i 
2022, men er et resultat af de satsninger vi gør, for at få udviklingen i klubben vendt. 
Budgettet 2023 er vedlagt, og vil blive uddybet efter behov og ønske på mødet.  
 
Referat 
Leif præsenterede budget 2023. Leif og Kaj har foretaget en konkret vurdering af hver 
enkelt post for at sikre, at budgettet angives så tæt på virkeligheden som muligt. 
Bestyrelsen godkendte det opstillede budget.  
 
Leif præsenterede herefter kontingentstrukturen for 2023. Leif og Kaj har i fællesskab 
foreslået en forenkling af kontingentstrukturen. Princippet med gratis medlemskab for 
bestyrelsesmedlemmer ændres, så alle betaler fuldt medlemskab. Der vil efterfølgende 
blive udbetalt en godtgørelse til dækning af diverse udgifter på halvt kontingent. Den 
hidtidige praksis med reduceret kontingent for medlemmer af flere klubber bortfalder 
samtidig.   

 

7. Udkast til Årsberetning 2023 
Udkastet er vedlagt. Fejl og mangler drøftes. Bestyrelsens godkendelse vil ske 
efterfølgende pr. mail frem mod generalforsamlingen  
 
Referat 
Udkastet blev drøftet. 
 
Pia har allerede fremsendt kommentarer til det udsendte udkast til årsberetning. Hvis 
andre har kommentarer skal disse sendes så hurtigt som muligt til Leif. 
 
Aftalen på mødet blev, at årsberetningen udsendes sammen med den reviderede 
dagsorden. På generalforsamlingen “oplæses” alene et superkort resume. 
 



  
 
 
 
Generalforsamling 28.02.2023. (Leif) 
Dagsorden skal færdiggøres, og vi skal have besluttet vedrørende menu og udsendelse 
af invitation til at deltage i spisningen. 
 
Referat 
På ønske fra Leif aftaltes følgende i forhold til bestyrelsen:  

• Henriette og Pia er på valg og ønsker ikke genvalg.  

• Formanden er på valg – Leif modtager genvalg, men fortsætter kun yderligere 1 år.  

• Bent, Kaj og Inge er på valg i 2024.  
 
Der skal udsendes endelig dagsorden senest 21.02.! Leif færdiggør og udsender. 
 
Pia opretter event. Forventet deltagerantal kommer via dette. 
 
Henriette bestiller 2 gode stykker smørrebrød og en ostemad pr. Mand.  
 
Øl og vand og vin bestilles eventuelt fra Kvickly – Henriette afsøger sammen med 
muligheder for kaffe/te. 

 

8.1  Suzan Behr ønsker et punkt på generalforsamlingen om tæppet i Laurbjerghallen, 
se vedlagte. Kan vi nå at formulere et beslutningsforslag til generalforsamlingen, 
eller skal vi foreslå, at den nye bestyrelse overlades at undersøge mulighederne 
og træffe en beslutning herudfra? 

 
Bestyrelsen kan ikke stå for udrulningen – derfor bør tæppet afhændes. Laurbjerg-
hallen bruges for lidt. Hvis hallen skal bruges kan det foregå uden tæppe. 
Den ny bestyrelse skal undersøge, hvad der skal ske med tæppe, vogn og motor. Det 
skal tillige undersøges, hvorvidt der kan findes alternative tider.  
 
Leif taler med Susan og giver besked til Laurbjerg. 
 

Standerhejsning, Tennissportens dag og 100 års jubilæumsfest (Henriette og Pia)  

Pia har sammen med Henriette styr på den foreløbige planlægning af dagen den 29. 
April. Standerhejsning fra kl. 10 til kl. 12 – Tennissportens dag fra kl. 12 til kl. 14.  
 
Fest i Rotarys lokaler fra kl. 18. Pia har kontaktet Tennagaarden og menu til 290 kr. er 
valgt.  
 



Indslag fra Solveig - kort om klubbens historie. Leif forbereder en kort tale. Henriette 
laver et velkomstvers og et par sange. 
Den videre proces med planlægningen drøftes på næste bestyrelsesmøde. 
 

8. Næste møde 
Mødet kan ikke aftales før efter generalforsamlingen. Der planlægges med et møde 
sidst i marts/først i april, hvor Pia og Henriette også deltager. 
 
 

9. Eventuelt. Punkter der kan påbegyndes behandling af, men måske kan vente til næste 
bestyrelsesmøde eller afklaring pr. mail. 

Pasning af baner i 2013 

Medlemsundersøgelse – skal vi lave en, også hos tidligere medlemmer 

Status/evaluering på indendørssæsonen 22-23 – Indgår i punkt 8.1.  

 

Referat: Punkterne venter til næste møde. 

 

Inge Funch 

  



Teams 
 
 
Formand og Kasserer  
Leif Kirk Thøgersen og Kaj 
Udengaard 

• Økonomi 

• Kontingent 

• Udlæg og omkostninger 

• Ansættelse og aflønning 

• Hjemmeside og klubmodul 

• Relationer til kommunen 
 
Junioraktiviteter  
Henriette Stein og Nicklas Klit, 
juniortræner 

• Træning af juniorer og 
nybegyndere 

• Sommer camp 

• Deltagelse i arrangementer i 
andre klubber 

• Klubturnering 

• Træneruddannelse 
 

Senioraktiviteter 
Bent Puggaard og Henriette Stein 

• Træning af nybegyndere – 
Voksenintroduktion 

• Klubber i klubben 

• Deltagelse i arrangementer i 
andre klubber 

• Klubturnering 

• Træneruddannelse 
 
Baner 
Kaj Udengaard og Leif Kirk 
Thøgersen 

• Forårsklargøring af baner 

• Løbende vedligehold 

• Styring af vandingsanlæg 

• Renholdelse af banerne 

• Indkøb og vedligeholdelse af grej 

• Nedlukning, nedtagning af net 
 

Borde, bænke, omgivelser 
Kaj Udengaard og Inge Funch 

• Bænke, borde og stoler 

• Grønne områder 

• Terrasse 
 

Klubhus og blomster 
Henriette Stein og Pia Tromholt 

• Forårsrengøring og klargøring 

• Ugentlig rengøring  

• Blomster ude og inde 

• Vedligeholdelse 
 

Arrangementer og fester  
Henriette Stein og Pia Tromholt 

• Standerhejsning og Åbent hus 

• Jubilæumsfest 

• Sct Hans arrangement 

• Andre sociale arrangementer med 
tennis 

• Arrangement på banerne for foreninger 
 

Eksterne relationer 
Leif Kirk Thøgersen og KajUdengaard 

• DGI, DTU, 

• Andre tennisklubber 

• Andre idrætsklubber 

• Idrætssamvirket 

• Uddannelsesinstitutioner 
 

Sponsorer (Leif og Kaj) 

• Sponsorer og 
sponsormedlemsskabermedlemsskaber 
 

Kommunikation i og ud af klubben 

• Pressen Leif Kirk Thøgersen 

• Facebook: Hadsten Tennisklub og Det 
sker i Favrskov Pia Tromholt og Nicklas 
Klit 

 
 

 


